

# Green Commitment

INFINITY keeps a close eye on the environment throughout its manufacturing cycle.

This commitment is made up of a series of practical actions Infinity is proud to carry out:

在整個製造週期中，Infinity 都會密切關注環境。

此承諾由 Infinity 自豪地採取的一系列實際行動：

- 100% of the raw waste produced is reused during the manufacturing process.
  - 廠內產出的產品可 100% 回收利用再製。
- 100% of the water used in the manufacturing process is purified and fully reused during the grinding process.
  - 生產過程中使用的水 100% 回收再利用，無對外排放。
- 80% of the electrical energy consumed is produced by the Infinity factory.
  - 80% 的工廠耗電由 Infinity 工廠自產自足。
- Infinity slabs are made entirely from natural, non-toxic materials, most of which comes from local quarries, with significant benefits for the environment.
  - Infinity 平板完全由純天然礦物，無毒材料製成，大多數的礦物來自當地的採石場，對周遭環境有非常多的義助。
- Like all manufacturers belonging to Ceramics of Italy, Infinity voluntarily adheres to the BAT (Best Available Techniques) protocol.
  - 同於義大利瓷板的製造商一樣，Infinity 主動加入 BAT（環保技術合作）協議。
- As attested to by the CCC protocol, Infinity has almost completely eliminated Zirconium Silicate throughout its range.
  - CCC 協議證明，Infinity 幾乎已完全消除矽酸鋯對環境影響。

This means that choosing Infinity for your architecture projects not only guarantees quality and efficiency, but also takes a responsible, attentive stance regarding the future of our environment.

這意味著為您的架構項目選擇 Infinity 不僅可以保證質量和效率，也要對生產過程造成環境影響負責任，已專業的態度共同面對未來環境承諾。